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De afgelopen tijd was er behoorlijk wat te doen over dit onderwerp. Zowel in 
de Utrechtse Provinciale Staten als in de gemeenteraad van Veenendaal zijn er 
moties aangenomen om deze aanvliegroute, die volgens de plannen over onze 
regio heen zal gaan, tegen te houden. De SP was mede-indiener van die moties.

Jan Breur, fractievoorzitter van de SP in Provinciale Staten: ‘Er moeten geen 
aanvliegroutes bijkomen, er moet juist minder gevlogen worden. En dat hoeft 
niet te betekenen dat mensen niet meer op vakantie mogen: Schiphol vervult 
nu namelijk een ‘hub’-functie, waarbij veel vliegtuigen landen en opstijgen zonder 
dat er iemand in- of uitstapt. Daar is een flinke slag te slaan.’ Wil je ook iets 
doen tegen de vierde aanvliegroute? Kijk op: www.stop4deroute.nl •
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Voor 5 euro per kwartaal ontvang je al het laatste nieuws 
van de SP, ons ledenblad de Tribune en steun je onze strijd 
voor een eerlijk Nederland.

Scan de code met de 
camera van je telefoon 

en word lid.
SP.NL/LIDWORDEN

De SP is tegen de nieuwe aanvliegroute, waarmee Schiphol lijkt voor 
te sorteren op een uitbreiding van het aantal vluchten. De partij steunt 
daarom de actie ‘Stop de 4de route’. 

STOP DE VIERDE ROUTE!

SP BEDANKT 
DE ZORG
Op 12 mei was het de internationale Dag 
van de Zorg. Reden voor de SP om zorg-
werkers in het zonnetje te zetten. Onze 
vrijwilligers Toke en Marianne bezochten 
De Meent, De Koekoek, Het Boveneind 
en De Engelenburg in Veenendaal. In 
Rhenen werd De Tollekamp bezocht door 
AJ. Steeds met een doos lekkers voor het 
personeel. Want de SP heeft hart voor de 
zorg! •

In een democratie is de wil van het volk de bron van legitieme machtsuitoefening. 
Wat de SP betreft betekent dit veel meer dan alleen maar eens in de vier jaar stem-
men. Wij willen dat u, als samenleving, centraal staat in het beleid.

COLUMN JAN BREUR:

U BENT DE BAAS

Zo is ook het referendum een goed middel 
om de samenleving een duidelijkere stem 
te geven. Daarom willen we referenda 
mogelijk maken in Veenendaal. Helaas 
bleek dat we niet op steun van andere 
partijen hoeven te rekenen. 

Einde verhaal? Wat ons betreft niet! Wij 
blijven zoeken naar manieren om uw be-
langen en ideeën een plek te geven in het 
besturen van de gemeente. Dat vinden wij 
als SP belangrijk, want uiteindelijk bent u 
de baas! •



TWEE FRACTIEVOORZITTERS

Begin dit jaar werd 
Martin Kuiters 
bestuurslid van de 
Veenendaalse SP-
afdeling. Een reden 
om nader kennis 
met hem te maken.

 › Martin, vertel eens 
wie je bent.
‘Ik ben een sportieve 
64-jarige man, die recht 
door zee is en niet tegen onrecht kan. 
Ik ben elektrotechnicus en heb in veel 
bedrijfstakken gewerkt. Op Schiphol 
ben ik IT-beheerder geweest. Ook heb ik 
een subsidieregeling voor Economische 
Zaken uitgevoerd. Industriële bedrijven 
konden innovatieve energiebesparende 
studies en projecten indienen. Zo heb 
ik ook energielabels gemaakt voor 
woningen en die gecontroleerd.’

 › Nu je het over energielabels hebt, 
wat vind je van zonnepanelen?
‘Zonnepanelen leveren natuurlijk 
wel energie, maar daar haal je echt 
niet de grootste winst vandaan met 
energiebezuinigingen. De grootste winst 
om energie te besparen zit in het goed 
isoleren van je woning. Daarna komen 
de energiezuinige apparaten. Dan 
komen pas de zonnepanelen.’

 › En de warmtepomp?
‘Het voordeel van de warmtepomp is 
dat hij op elektriciteit werkt. Hij is niet 
altijd zo zuinig als gezegd wordt. Dat is 
alleen zo bij optimale omstandigheden. 
Bovendien kan een warmtepomp 
maximaal 60 graden leveren. Voor 
je warme water kan dit problemen 
opleveren met legionella. Dat wordt 
dan oppassen!’

 › Waarom heb jij je aangesloten  
bij de SP?
‘Ik vind de SP een sociale partij, die veel 
doet voor mensen die in de knoop zitten. 
Ze helpen hen en wijzen de weg naar 
instanties. Een partij die in de haarvaten 
van de samenleving zit. Mijn grote 
voorbeeld is Emile Roemer, een fijne 
sociale man en eerlijk als goud.’ •

 › Hoe lang ben je al lid van de SP?
Sietse: ‘Alweer 17 jaar lang, sinds 2006.’
Jan: ‘Ik ben in 2001 lid geworden. Kort 
daarna heb ik geholpen SP Veenendaal 
en de Veense jongerenraad op te richten.’

 › Waarom ben je lid geworden?
Jan: ‘Ik was altijd al geïnteresseerd in sociale 
politiek. Dat de SP niet alleen in de Tweede 
Kamer zit, maar ook veel aan acties doet, 
trok mij over de streep.’

Sietse: ‘De vrijwilligers van de SP lieten 
mij meermaals zien écht lokaal actief te 
zijn op straat en in de buurten bij acties 
samen met de inwoners. Daarnaast sprak 
de inzet van de partij mij aan om juist voor 
inwoners op te komen die in een uitda-
gende situatie zitten.’

MAAK KENNIS MET 
SP-BESTUURSLID 
MARTIN KUITERS

Op zaterdag 22 juli opende SP-fractievoorzitter Sietse van der Bij de foto-
tentoonstelling ‘Weggecijferd, teruggevochten’ van Bert Teunissen. Gedurende 
de zomervakantie was deze expositie te bewonderen in het centrum van 
Veenendaal. 

De tentoonstelling geeft een selectie portretten weer uit het gelijknamige boek, van 
gezinnen die slachtoffer zijn geworden van de toeslagenaffaire. De expositie reist door 
heel Nederland. Op initiatief van Sietse van der Bij is deze ook naar Veenendaal gekomen.

Van der Bij: ‘Het toeslagenschandaal heeft mensen gereduceerd tot een nummer. Maar 
achter die nummers zitten verhalen van kwetsbaarheid, leed en kracht. Mensen. Mensen, 
die zich hebben teruggevochten na weggecijferd te zijn geweest. Die mensen verdienen 
het om gezien te worden!’ •

 › Wat zijn jouw drijfveren in de politiek?
Sietse: ‘Het belang van de inwoners dient 
voor de belangen van de economie en de 
markt te worden gezet. Dit klinkt heel 
abstract, maar betekent dat we in alle beslis-
singen die we nemen niet alleen maar naar 
een kortzichtig financieel plaatje moeten 
kijken. Juist door de juiste investeringen 
te doen, kunnen we de kwaliteit van leven 
voor onze inwoners verbeteren en worden 
toekomstige hoge kosten voorkomen.’

Jan: ‘Mijn drijfveren zitten vooral in de 
waarden waarmee ik ben opgegroeid. 
Omzien naar elkaar. Naar elk mens. En niet 
alleen als het je wat oplevert. Menselijke 
waardigheid, gelijkwaardigheid en solida-
riteit, de kernprincipes van de SP – daar 
draait het om!’ 

Dit jaar is Jan Breur gekozen tot lid van Provinciale Staten, waar hij de enige SP’er én de enige Veenen-
daler is. Na jarenlang in de gemeenteraad gediend te hebben, geeft hij dát stokje over aan Sietse van 
der Bij. We spreken onze provinciale en lokale fractievoorzitters voor een exclusief dubbelinterview.

WEGGECIJFERD,
TERUGGEVOCHTEN

 › Wat is je grootste politieke succes 
tot nu toe?
Jan: ‘Mijn grootste succes was een motie die 
in de gemeenteraad totaal werd weggevaagd. 
Toen het zwembad werd vernieuwd, had ik 
een motie ingediend om het beeldbepalende 
kuiken-glijbaantje te behouden. Geen steun 
voor in de raad, maar het zwembadperso neel 
was het met me eens. Die hebben het op-
ge   knapt en op een sokkeltje geplaatst. En 
inmid dels is ‘het rode bolletje’, zoals 
het kuiken nu heet, de mascotte van het 
zwembad en zie je ‘m overal. Zo zie je maar: 
wat er in de vergaderzalen gebeurt, is maar 
betrekkelijk. Het gaat om wat er in de echte 
wereld gebeurt!’

 › En voor jou, Sietse?
Sietse: ‘Lastig om een keuze te maken uit 

DUBBELINTERVIEW

de tientallen kleine en grotere successen 
in al die jaren. Uit het afgelopen jaar ben ik 
vooral trots op de honderden extra goedkope 
woningen die erbij komen dankzij onze 
inzet. Maar ook onze tegelwipacties die 7.500 
vierkante meter extra groen hebben opgele-
verd en de 500 euro steun aan mensen met 
een chronische ziekte waren zeker politieke 
hoogtepunten. Maar over al die jaren is de 
door mij opgezette – en door vele inwoners 
en ondernemers gesteunde – actie ‘Red het 
Stadsstrand’ misschien wel de meest bekende. 
Met bijna 11.000 handtekeningen lukte het 
ons om het stadsstrand te behouden.’

 › Wat wil je de komende tijd 
gaan bereiken?
Jan: ‘In de provincie ga ik over het open-
baar vervoer. Wat ik wil is dat je overal in 

de provincie goed kunt komen met het OV. 
In het bijzonder wil ik een snelbus tussen 
Veenendaal en Amersfoort, want met het OV 
doe je daar nu nog veel langer over dan met 
de auto. Dat moet echt beter.’

Sietse: ‘Een groeiende groep kinderen leeft 
in armoede. In Veenendaal zijn dit – volgens 
een voorzichtige schatting – al ruim meer 
dan duizend kinderen. Dat dit mogelijk is in 
Nederland is een schande. Dat de gemeente 
deze gezinnen te weinig weet te bereiken 
en te helpen, is een groot zwaktebod. Deze 
kinderen verdienen eerlijke kansen en een 
toekomst. Het is voor de gehele SP-fractie en 
mij een hoofddoel om voorstellen en acties 
te blijven initiëren die hierin een verschil 
gaan maken.’ •


